
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #4 TORPA SKOG TOMTÄGAREFÖRENING 

EKONOMISK FÖRENING 

Datum: 27 november 2021, kl.11:05-13:00 

Förening: Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk förening 

Org.nr.: 716416-3839 

Plats: Torpaängsvägen 3 

Närvarande: Ordförande: Eric Josdal  

Kassör: Bill Lundgren 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Janne Sund, Andreas Swills 

Suppleanter: Johan Andersson 

Som åhörare: Christin Svensson 

Frånvarande: - 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Eric Josdal hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Christin är med 

endast som åhörare. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Kort rapport av ev inkomna ärenden 

Frågor kring jakt på Torpa Skogs mark och att vildsvin nu finns i Torpa Skog. Se mera kring 

detta under punkten 5.12. 

5.2 Rapport avseende nuläge beträffande skogen och parkavverkningen 

Granbarkborren sprider sig och detta måste hanteras. Haninge kommun kommer att 

kontaktas avseende frågan om strandskydd och granbarkborre.  

Maskindelar längs Torpaängsvägen är borta. Skördare på Grangränd, finns kvar i befintligt 

skick. Fortsatt kontakt med Mälarö Timber för att få bort alla maskiner. 

5.3 Försäkringar 

För genomgång av föreningens befintliga försäkringar så har ett möte med en 

försäkringskonsult skett. De försäkringar som finns löper vidare, med uppräkning av 

bryggvärde till 500.000 kr. 

5.4 Rapport från Notvarpets brygga 

Allt är betalt för 2021. I övrigt inget att rapportera. Medlemmar som inte har betalat för 2020 

kommer att få en betalningspåminnelse. Aktiviteter till våren enligt beviljade medel. 

5.5 Rapport från Nässelvikens brygga 

Allt är förberett för vintern. I övrigt inget att rapportera. 

5.6 Arvodeutbetalningar gällande uppdrag t.o.m. 7 augusti 2021 

Tidigare styrelse ska ha förlängd ersättning till och med 7 augusti 2021. Revisorer och 



valberedning ska ha full ersättning från årsstämma till årsstämma. 

5.7 Obetalda medlemsavgifter år 2020 

Tidigare kassör ska skicka ut påminnelse.  

5.8 Redovisning av ekonomin 

Saldo på konto: 219.417 kr 

132 fastighetsägare är medlemmar i tomtföreningen och samtliga har betalat. 

9 fastighetsägare är inte medlemmar. 

Från Skatteverket har inkommit krav på förseningsavgift à 6 250 kr för skatteåret 2020 då 

inkomstdeklaration har kommit in för sent. Ordförande Christin har skickat in ett 

överklagande till Skatteverket. 

5.9 Förslag till budget 

Inget förslag finns ännu framtaget. 

5.10 Aktuellt från hemsidan/mailadresser 

Se protokoll #4 Torpa Skogs Vägsamfällighet. 

5.11 Kalendarium 

Ordinarie årsstämma är planerad till den 28 maj 2022 kl.11:30 i Muskö Hembygdsgård. 

Arbetsdag för tomtföreningen är planerad till den 23 april 2022. 

5.12 Representant från jaktlaget informerar 

Information från jaktledare. Polisanmälan har gjorts mot jaktledare av tomtmedlem 

avseende jakt med hund. Enligt tidigare beslut på årsmöte Torpa Skog Tomtföreningen är det 

tillåtet med jakt på Torpa Skogs mark. De fastighetsägare som har angett att de inte tillåter 

jakt på sin fastighet, respekteras av jaktlaget. Jakt pågår från oktober till och med januari. 

Hund kan användas vid jakten men används som stöthund dvs den lämnar hundföraren med 

max 30m och driver inte viltet. Planerade jaktdagar finns på Torpa Skogs hemsidan och med 

ansvarig jaktledare angiven. Vägskyltar finns uppsatt när jakt pågår. Vid frågor från 

medlemmar avseende jakt kontakta styrelsen via mailadress på hemsidan. 

Vildsvin har legor i området mellan Torpavägen och Torpaängsvägen. Ett sätt för att minska 

och störa vildsvinen är att ta bort en del av slånbärssnåren där. Möjlig vildsvinsjakt hänskjuts 

till nästa årsstämma för beslut av medlemmarna. 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

7. Nästa styrelsemöte 

Beslutades att styrelsemöte #5 blir den 15 januari 2022 kl.11:00 hos Johan på Ropuddsvägen 

1.  

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 

Eric Josdal            Paola Zetterberg  Johan Andersson 

 


